

CHIEF MEDICAL OFFICER  
PD Dr. med. Cornelius Remschmidt

### **Deutsch**

Cornelius Remschmidt, geboren 1973 in Marburg, ist Internist und Facharzt für Hygiene und Umweltmedizin und seit 2019 als Chief Medical Officer bei Data4Life tätig. Er studierte Medizin an den Universitäten Marburg und der Freien Universität Berlin, wo er auch promovierte. Neben seiner klinischen Tätigkeit in Deutschland und der Schweiz war er als Epidemiologe am Robert Koch-Institut tätig, absolvierte einen Masterstudiengang in Public Health und habilitierte sich 2020 im Fach Hygiene und Umweltmedizin an der Charité. Cornelius Remschmidt ist von den neuen Möglichkeiten digitaler Technologien begeistert und sich gleichzeitig der Bedeutung der evidenzbasierten Medizin bewusst.

### **English**

Cornelius Remschmidt, born in Marburg in 1973, is an internist and specialist in hygiene and environmental medicine and has been Chief Medical Officer at Data4Life since 2019. He studied medicine at the Universities of Marburg and the Free University of Berlin, where he also received his doctorate. In addition to his clinical work in Germany and Switzerland, he worked as an epidemiologist at the Robert Koch Institute, completed a master's degree in public health, and habilitated in hygiene and environmental medicine at Charité in 2020. Cornelius Remschmidt is enthusiastic about the new possibilities of digital technologies and at the same time aware of the importance of evidence-based medicine.